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NADER VOORLOPIG VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE 
VOOR BINNENLANDSE ZAKEN EN DE HOGE COLLEGES VAN 
STAAT1 

Vastgesteld 28 juni 1988 

Naar aanleiding van de memorie van antwoord restte de leden van de 
commissie nog een tweetal vragen. 

In de tweede paragraaf van het antwoord «personele aspecten onder 
a. sociaal akkoord; pensioen en VUT-voorziening» citeert de staatssecre-
taris de leden van de fracties van V .V.D. en C.D.A. waar zij in het 
voorlopig verslag constateerden dat de wet in werking treedt op een bij 
koninklijk besluit te bepalen tijdstip, nadat overeenstemming zal zijn 
bereikt met de bijzondere commissie van de SDU over de arbeidsvoor-
waarden, in het bijzonder over de pensioenproblematiek. 

Naar aanleiding van die constatering werden door deze leden en de 
leden van de fractie van de P.v.d.A. een aantal vragen gesteld. 

Op deze vragen gaat de staatssecretaris in. Zij bevestigt evenwel niet 
dat bovengestelde constatering van de leden van de fractie van het 
C.D.A. en V.V.D. juist is. 

Gaarne zag de commissie alsnog door de staatssecretaris uitdrukkelijk 
en zonder omwegen vastgesteld, dat de wet niet zal worden ingevoerd 
voordat bedoelde overeenstemming zal zijn bereikt. 

De commissie acht het buitengewoon wenselijk dat er vóór de 
openbare behandeling die zij voorshands wil bevorderen op 5 juli a.s. om 
de lopende plannen met betrekking tot de privatisering van de SDU 
doorgang te kunnen laten vinden, een sociaal akkoord zal zijn bereikt en 
dat de informatie daarover aan de Kamer beschikbaar is. 

Het antwoord op deze vraag zal van wezenlijke invloed zijn op de 
bereidheid van de commissie tijdig het Eindverslag vast te stellen. 

De voorzitter van de commissie, 
mevr. J. H. B. van der Meer 

De griffier voor het verslag, 
Van der Putten 
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